
ЗАПИСНИК
са „Сата грађана“ одржаних дана, 19. фебруара 2024. године
у сали Скупштине Града Прњавор (Карађорђева број 2)

„Сати грађана“ су један од облика непосредног учешћа грађана у локалној
самоуправи дефинисан Одлуком о непосредном учешћу грађана у локалној самоуправи
(„Службени гласник Града Прњавор“, број 29/23).

„Сатима грађана“ присуствовао је 31 грађанин:

1. Драган Прерадовић, Дренова,
2. Давор Росић, Ратковац,
3. Калаба Бирка, Илова/Калабе,
4. Виктор Субић, Кокори/Скакавци,
5. Слободанка Секулић, Прњавор,
6. Достанић Миленко, Штрпци,
7. Мила Краљ, Прњавор,
8. Недељко Карановић, Прњавор,

Грађани који су присуствовали „Сатима грађана“ поднијели су пријаве Стручној
служби Скупштине Града на прописаном обрасцу за евиденцију грађанског сата.

Сатима грађана су присуствовали и градоначелник Дарко Томаш, предсједник
Скупштине Града, Жељко Симић и Лидија Калењук Милијаш, записничар.

„Сате грађана“ је отворио и усмјеравао предсједник Скупштине Града, Жељко
Симић.

Своје учешће у „Сатима грађана“ узели су:

1. Драган Прерадовић, Дренова, поставио је сљедеће питање:
- Када ће бити реконструисан пут првог реда од Дебељачког брда до Самице (Горња

Дренова)? Уколико може да се почне са асфалтирањем бар дијела пута, у скоријем
периоду“.

На питање Драгана Прерадовића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

2. Давор Росић, Ратковац,
- Када ће бити уређена канализација у Ратковцу?
- Да ли постоји могућност да се изнађу средства за уређење фасада на зградама у

главној улици?

На питање Давора Росића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.



3. Кабала Борка, Илова/Калабе,
- приватно питање/превоз ученика (син, средњошколац)

На питање Калаба Борке одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

4. Виктор Субић, МЗ Кокори/Скакавци
- Када ће бити ријешен проблем пута у Скакавцима и Кокорима?

На питање Виктора Субића одговор је дао предсједник Скупштине Града, Жељко
Симић

5. Слободанка Секулић, ЗЕВ Његошева 24/Б
- Да ли постоји могућност, да и ове године добију средства од јавног позива за

суфинасирање пројеката заједница етажних власника/ Потребно је ставити
фасаду на зграду, много пензионера у згради који нису у могућности
финансијски учестовати.

На питање Слободанке Секулић одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

6. Достанић Миленко, МЗ Штрпци, Ново насеље
- Када ће бити ријешен проблем водоснабдјевања у Штрпцима?
- Када ће бити ријешено питање лоше електромреже?

Контатација: Ако је могуће да се у наредном периоду одржи састанак са савјетом
мјесне заједнице Штрпци.

На питање Достанић Миленка одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

7. Мила Краљ, Прњавор
- приватни проблем/син/особа са посебним потребама, потребно запослење,

На питање Миле Краљ одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

8. Недељко Карановић, Улица Милана Тепића у Прњавору
- Да ли је могуће да се ријеши проблем улична расвјете у Улици Милана

Тепића/постављене бандере,
- Улица се не чисти, нити се косе зелене површине, ако је могуће да се ријеши и

тај проблем.

На питање Недељка Карановића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

9. Југовић Чедомир, МЗ Црквена
- Када ће бити уређен пут од Црквене према Југовићима (прије основне школе)

На питање Југовић Чедомира одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

10. Гвозден Милка, Војводе Војовића бб
- приватни проблем/могућност запослења,

На питање Гвозден Милке одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.



11. Драган Драгојевић и Драган Видовић, Хрваћани
- приватни проблем/ млади предузетници

На питање Драгана Драгојевића и Драгана Видовића одговор је дао градоначелник
Дарко Томаш.

12. Дарко Ковачевић, Карађорђева 10,
- приватни проблем/могућност откупа дијела земљишта

На питање Дарка Ковачевића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

13. Нада Симић Ђурђевић, Прњавор
- приватни проблем/ тешка здравствена ситуација,

На питање Наде Симић Ђурђевић одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

14. Томислав Штрбац, Прњавор
- приватни проблем/ стамбено питање,

На питање Томислава Штрбца одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

15. Ђураш Дарко, Доњи Гаљиповци
- Да ли постоји могућност да добију посипног материјала да се покрпе рупе

На питање Ђураш Дарка одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

16. Квржић Радојица, Насеобина Бабановци
- приватни проблем/жели да се бави пољопривредном, уколико се може помоћи да

набави пластеник

На питање Квржић Радојице одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

17. Дејан Шућур и Денис Суботић, МЗ Поповићи, Кулаши
- Да ли постоји могућност да Град помогне успостављање подручног одјељења

Дјечијег вртића „Наша радост“ у Кулашима,
- Могу ли се изнаћи средства за уређење пута у Насељу Баре?

На питање Дејана Шућура и Дениса Суботића одговор дали градоначелник Дарко
Томаш и предсједник Скупштине Града, Жељко Симић.

18. Верица Игњић, Бабановци
- приватни проблем/дијете са посебним потребама, тежак случај

На питање Верице Игњић одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

19. Сувајац Зорица, Илова
- приватни проблем/ проблем прилазног пута у Сувајцима, комшија онемогућио

да прилазе кућама

На питање Сувајац Зорица одговор је дао предсједник Скупштине Града, Жељко
Симић.



20. Војводић Драго, Прњавор
- Да ли постоји могућност да се уреди пјешачка стаза у Слатини?

На питање Војводић Драге одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

21. Драган Душанић, Ратковац
- приватни проблем/могућност финансијске помоћи за изградњу куће

На питање Драгана Душанића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

22. Драган Мирковић, Живојина Прерадовића,
- приватни проблем/финансијска помоћ ради лијечења

На питање Драгана Мирковића одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

23. Липљанин Ристо, Маћино Брдо
- Када ће бити могуће да се уреди улица Рајка Малешевића, одјељак два, Маћино

брдо?

На питање Ристе Липљанина одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

24. Милан Маринковић, Прњавор

Приједлози:

- Да се област спорта унаприједи сарадњом са привредницима на пројекту
изградње балон дворане

- расподјела средстава за спортска удружења да иде путем тендера,
- да се додијељује стипендија за одличне спортисте.

Коментар на приједлоге Милана Маринковића дао градоначелник Дарко Томаш.

25. Тривичевић Горан, Прњавор
- Приватни проблем/употребна дозвола за зграду коју је градио Душанић

На питање Тривичевић Горана одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

26. Николина Репчек Амиџић, Прњавор
- приватни проблем/запошљавање

На питање Николине Репчек Амиџић одговор је дао градоначелник Дарко Томаш.

27. Сувајац Драгомир, Илова
- Када ће бити изграђен дио пута у дужини 400 метара у Великој Илови

На питање Сувајац Драгомира одговор је дао предсједник Скупштине Града, Жељко
Симић.




